

Referat fra bestyrelsesmøde d 3 – 1 – 2025

Tilstede: Steen – Bodil – Kennie og Lene Klaaby.

1. Steen tager kontakt til Jesper og Martin angående, vores ramper op til opgangen, da der nu er ske 3 uheld inden for to år.
1. Lene gennemgik ordensregler, vi fik det sammen rettet til.
2. Vi talte om øretævernes holdeplads dvs os fra bestyrelsen, da vi nu igennem de sidste to år har lavet mange ting om, i samarbejde med Martin. I år skulle vi gerne kunne se, at vores arbejde har båret frugt.
3. Vi har tidligere talt med Jesper om, at få nøglebrik til vaskeriet – kælder og cykelskurene. Jesper ville finde ud af noget, så Sten vil i nærmeste tid tage kontakt med Jesper og se hvor langt han er kommet.

Formand Steen Sørensen